
Dz-07.0021.2.2022 

Protokół nr 39/2022 

z XXXIX sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 22 lutego 2022 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Sesję prowadził Przewodniczący Rady i Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec Szczęsny 

Filipiak. Wzięli w niej udział członkowie Rady Dzielnicy VII według załączonej listy 

obecności. 

Z uwagi na obowiązujący stan epidemii obrady odbyły się w trybie stacjonarno-zdalnym. 

Radni uczestniczący w sesji w trybie stacjonarnym obradowali w siedzibie Rady Dzielnicy 

VII przy ul. Prusa 18 w Krakowie. 

Ad. 1. 

O godzinie 18.00 przewodniczący sprawdził obecność radnych, odczytując imiona i nazwiska 

w kolejności alfabetycznej. Swoją obecność na sesji potwierdzili: Grzegorz Bała, Marek 

Boroń, Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł, Witold Górny, Andrzej Hawranek, Krzysztof 

Jakubowski, Tomasz Jakubowski, Paweł Kajfasz, Marcin Kapusta, Iwona Kubacka, Krzysztof 

Kwarciak, Magdalena Mardyła, Jakub Markowski, Jerzy Milej, Grzegorz Naprawski, Maciej 

Tumidajski. Radni: Marek Boroń, Szczęsny Filipiak, Marzena Garzeł, Witold Górny, Andrzej 

Hawranek i Paweł Kajfasz byli obecni na sali obrad, pozostali radni uczestniczyli w sesji 

w trybie zdalnym. 

Po stwierdzeniu obecności 17 członków Rady, co wobec składu Rady liczącego 21 osób 

stanowi kworum wystarczające do podejmowania prawomocnych uchwał, przewodniczący 

otworzył XXXIX sesję Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że sesja jest utrwalana za pomocą 

urządzenia rejestrującego dźwięk oraz istnieje możliwość jej odtworzenia, a nagranie obrad 

jest udostępniane na stronie internetowej Dzielnicy oraz na wniosek o udostępnienie nagrania 

osobom trzecim. Ponadto poinformował, że publiczne przekazywanie na sesji dowolnych 

informacji o osobach fizycznych niepełniących funkcji publicznych, obecnych bądź 

nieobecnych na sesji lub wypowiadanie się publicznie na ich temat może stanowić naruszenie 

ich prywatności oraz dobrego imienia, a w konsekwencji stanowić naruszenie ochrony ich 

danych osobowych. 

poparcia planów wymalowania muralu na ścianie budynku przy ulicy Kościuszki 18 w 

Krakowie Ad. 2. 

Przewodniczący Szczęsny Filipiak poinformował, że wszystkie projekty znajdujące się 

w projekcie porządku obrad wpłynęły w terminie dłuższym niż osiem dni przed sesją. Zapytał 

również, czy ktoś chce uzupełnić porządek obrad. Wobec braku zgłoszeń, przewodniczący 

rozpoczął procedowanie projektów uchwał zgodnie z ustalonym porządkiem. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

3. Projekt uchwały w sprawie poparcia planów wymalowania muralu na ścianie budynku 

przy ulicy Kościuszki 18 w Krakowie – projektodawca grupa radnych (druk nr 381, 

referuje Krzysztof Kwarciak). 



4. Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zamiany działek nr: 325, 326, 327, 328 obr. 

K-1 położonych przy ul. Filtrowej na działkę nr 218/3 obr. K-17 położoną przy ul. 

Szyszko-Bohusza – projektodawca Zarząd (druk nr 382, referuje Szczęsny Filipiak). 

5. Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do 

dyspozycji Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 – projektodawca Zarząd (druk nr 

383, referuje Szczęsny Filipiak). 

6. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2023 - 

projektodawca Zarząd (druk nr 384, referuje Szczęsny Filipiak). 

7. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie 

zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego 

planowanego przez radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 – 

projektodawca Zarząd (druk nr 385, referuje Szczęsny Filipiak). 

8. Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie do 

Budżetu Miasta Krakowa na rok 2022 zadania pn. „Przebudowa ul. Starowolskiej” – 

projektodawca Zarząd (druk nr 386, referuje Szczęsny Filipiak). 

9. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla budowy 

chodnika przy ul. Księcia Józefa po stronie północnej od przystanku Glinnik do ul. 

Kamedulskiej – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 387, referuje Tomasz 

Jakubowski). 

10. Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Przebudowa ul. Pylnej w Krakowie na działkach nr 40/3, 40/5, 40/6, 41, 42/1, 43, 44/1, 

192/1, 193/3, 193/4, 193/5 obręb nr 7 Krowodrza – projektodawca Komisja 

Infrastruktury (druk nr 388 – referuje Tomasz Jakubowski). 

11. Projekt uchwały w sprawie wniosku o ustawienie nowych stojaków rowerowych na 

terenie Dzielnicy VII Zwierzyniec – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 389 

– referuje Tomasz Jakubowski). 

12. Projekt uchwały w sprawie wniosku o poprawę bezpieczeństwa w rejonie przejść dla 

pieszych na ul. Kościuszki – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 390 – 

referuje Tomasz Jakubowski). 

13. Projekt uchwały w sprawie wniosku o ustawienie nowych ławek na terenie Dzielnicy VII 

Zwierzyniec – projektodawca Komisja Infrastruktury (druk nr 391 – referuje Tomasz 

Jakubowski). 

14. Oświadczenia i komunikaty. 

Ad 3. 

Projekt uchwały w sprawie poparcia planów wymalowania muralu na ścianie budynku przy 

ulicy Kościuszki 18 w Krakowie zreferował w imieniu projektodawcy Krzysztof Kwarciak. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Jakubowski, Szczęsny Filipiak, Julia Mach, Jakub 

Markowski, Krzysztof Kwarciak. 

Szczęsny Filipiak zgłosił wniosek formalny o odesłanie projektu uchwały do projektodawcy, 

celem zorganizowania spotkania z pomysłodawcami namalowania muralu i doprecyzowania 

zapisów uchwały. 

W dalszej dyskusji głos zabrali Marcin Kapusta i Paweł Kajfasz 



Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał wniosek formalny po 

głosowanie. 

Wniosek został przyjęty  stosunkiem głosów: 17 za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się (radni 

głosowali następująco: Grzegorz Bała – wstrzymuje się, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak 

– za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof 

Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł 

Kowalski – wstrzymuje się, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – wstrzymuje się, Julia 

Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

W trakcie procedowania 3. punktu porządku obrad swoją obecności na sesji (w trybie 

zdalnym) zgłosili radni Paweł Kowalski i Marek Sikora, a na salę obrad przybyła radna Julia 

Mach. 

Ad 4. 

Projekt uchwały w sprawie opinii dotyczącej zamiany działek nr: 325, 326, 327, 328 obr. K-1 

położonych przy ul. Filtrowej na działkę nr 218/3 obr. K-17 położoną przy ul. Szyszko-

Bohusza zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji udział wzięli: Krzysztof Kwarciak, Szczęsny Filipiak, Marcin Kapusta, Paweł 

Kowalski, Julia Mach, Witold Górny, Paweł Kajfasz, Tomasz Jakubowski, Grzegorz Bała, 

Krzysztof Jakubowski, Marzena Garzeł 

Julia Mach  zgłosiła poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

Do paragrafu 1 dodaje się słowa: jednak z uwzględnieniem zachowania ciągłości terenów 

zielonych przy ul. Filtrowej (Młynówka królewska) poprzez nowy podział działek. 

Krzysztof Kwarciak zgłosił poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

Tytuł otrzymuje brzmienie: W sprawie opinii dotyczącej zamiany działki numer 218/3 obręb 

K-17 położonej przy ul. Szyszko-Bohusza na inny grunt miejski. 

Paragraf 1 otrzymuje brzmienie: Opiniuje się pozytywnie zamiar zamiany działki nr 218/3 

obręb K-17 położonej przy ulicy Szyszko-Bohusza na inny grunt miejski. 

Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do głosowania poprawek. 

W pierwszej kolejności przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie poprawkę 

Krzysztofa Kwarciaka, jako dalej idącą. 

Za poprawką oddano 7 głosów, przeciw 8, 5 osób wstrzymało się od głosu (radni głosowani 

następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – wstrzymuje się, Szczęsny Filipiak – przeciw, 

Marzena Garzeł – przeciw, Witold Górny – przeciw, Andrzej Hawranek – przeciw, Krzysztof 

Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – wstrzymuje się, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta 

– za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – przeciw, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – 

przeciw, Magdalena Mardyła – wstrzymuje się, Jakub Markowski – wstrzymuje się, Jerzy 

Milej – przeciw, Grzegorz Naprawski – wstrzymuje się, Marek Sikora – przeciw, Maciej 

Tumidajski – za.) 

Poprawka Krzysztofa Kwarciaka nie uzyskała wymaganej większości, co oznacza jej 

odrzucenie. 

Następnie Szczęsny Filipiak poddał pod głosowanie poprawę zgłoszona przez Julię Mach. 

Poprawka została przyjęta stosunkiem głosów: 12 za, 3 przeciw, 4 wstrzymujące się (radni 

głosowani następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – 



przeciw, Tomasz Jakubowski – wstrzymuje się, Paweł Kajfasz – wstrzymuje się, Marcin 

Kapusta – wstrzymuje się, Paweł Kowalski – przeciw, Iwona Kubacka – za, Julia Mach – za, 

Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – wstrzymuje się, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – przeciw, 1 osoba nie głosowała). 

Uchwała w sprawie opinii dotyczącej zamiany działek nr: 325, 326, 327, 328 obr. K-1 

położonych przy ul. Filtrowej na działkę nr 218/3 obr. K-17 położoną przy ul. Szyszko-

Bohusza została podjęta stosunkiem głosów: 10 za, 4 przeciw, 5 wstrzymujących się (radni 

głosowani następująco: Grzegorz Bała – przeciw, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – 

przeciw, Tomasz Jakubowski – wstrzymuje się, Paweł Kajfasz – wstrzymuje się, Marcin 

Kapusta – wstrzymuje się, Paweł Kowalski – przeciw, Iwona Kubacka – za, Julia Mach – za, 

Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – wstrzymuje się, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – wstrzymuje się, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – przeciw, 1 osoba nie 

głosowała) (Uchwała nr XXXIX/372/2022). 

Ad 5. 

Projekt uchwały w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 zreferował w imieniu projektodawcy Szczęsny 

Filipiak. Złożył on również poprawkę do projektu, o treści: 

Zmienia się zakres rzeczowy zadania przyjętego Uchwałą nr XXXII/323/2021 Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec z dnia 13 lipca 2021 r. (z późn. zm.) 

z: 

A) ROBOTY BUDOWLANE PRZY ISTNIEJĄCYCH 

ŻŁOBKACH, PRZEDSZKOLACH I SZKOŁACH, KTÓRYCH 

PROWADZENIE STANOWI ZADANIA WŁASNE GMINY 

Kwota w zł 
Jednostka 

realizująca 

Szkoła Podstawowa nr 72 - wymiana zniszczonych parkietów 

na wykładzinę (2 sale) i inne prace remontowe 
60 000 MCOO/SP 72 

na: 

A) ROBOTY BUDOWLANE PRZY ISTNIEJĄCYCH 

ŻŁOBKACH, PRZEDSZKOLACH I SZKOŁACH, KTÓRYCH 

PROWADZENIE STANOWI ZADANIA WŁASNE GMINY 

Kwota w zł 
Jednostka 

realizująca 

Szkoła Podstawowa nr 72 – remont sanitariatu na drugim 

piętrze i inne prace remontowe 
60 000 MCOO/SP 72 

Dotychczasowy § 3 staje się § 4. 

W dyskusji głos zabrał Witold Górny. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

zgłoszoną przez siebie poprawkę. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Uchwała w sprawie korekty rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji 

Dzielnicy VII Zwierzyniec na rok 2022 została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni 



głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, 

Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – 

za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, 

Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, 

Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXXIX/373/2022). 

Ad 6. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2023 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego 

przez Radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2021-2023 została podjęta 

jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń 

– za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – 

za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta 

– za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, 

Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, 

Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXXIX/374/2022). 

Ad 7. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 zreferował w imieniu 

projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie zmiany 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej dotyczącej zadania inwestycyjnego planowanego przez 

radę Dzielnicy VII Zwierzyniec do realizacji w latach 2020-2022 została podjęta 

jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń 

– za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – 

za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta 

– za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, 

Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, 

Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr XXXIX/375/2022). 

Ad 8. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie do 

Budżetu Miasta Krakowa na rok 2022 zadania pn. „Przebudowa ul. Starowolskiej” zreferował 

w imieniu projektodawcy Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Paweł Kowalski, Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Paweł Kowalski, 

Julia Mach. 

Uchwała w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa o wprowadzenie do 

Budżetu Miasta Krakowa na rok 2022 zadania pn. „Przebudowa ul. Starowolskiej” 

została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – 

za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, 



Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz 

– za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – 

za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, 

Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) (Uchwała nr 

XXXIX/376/2022). 

Ad 9. 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla budowy 

chodnika przy ul. Księcia Józefa po stronie północnej od przystanku Glinnik do 

ul. Kamedulskiej zreferował, za zgodą wyznaczonego referenta, Szczęsny Filipiak. Odczytał 

on również treść e-maila projektanta, zawierającego prośbę o odsunięcie terminu podjęcia 

uchwały w ww. sprawie do czasu przedstawienia Radzie Dzielnicy nowej wersji koncepcji. 

Witold Górny, w związku z ww. prośbą projektanta, zgłosił wniosek formalny o odesłanie 

projektu uchwały do projektodawcy. W dyskusji glos zabrał Szczęsny Filipiak. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał wniosek formalny po 

głosowanie. 

Wniosek został przyjęty jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Ad 10. 

Projekt uchwały w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Przebudowa ul. Pylnej w Krakowie na działkach nr 40/3, 40/5, 40/6, 41, 42/1, 43, 44/1, 

192/1, 193/3, 193/4, 193/5 obręb nr 7 Krowodrza zreferował, za zgodą wyznaczonego 

referenta, Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrał Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Krzysztof Jakubowski, Julia Mach. 

Witold Górny złożył poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

Zawarte w § 1 sformułowanie „w obrębie rowu i przepustu” zmienia się na „w sąsiedztwie 

rowu melioracyjnego i przepustu”. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący Szczęsny Filipiak poddał pod 

głosowanie poprawkę Witolda Górnego 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Uchwała w sprawie wydania opinii do dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Przebudowa ul. Pylnej w Krakowie na działkach nr 40/3, 40/5, 40/6, 41, 42/1, 43, 44/1, 

192/1, 193/3, 193/4, 193/5 obręb nr 7 Krowodrza została podjęta jednomyślnie – 20 głosami 

za (radni głosowali następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – 

za, Marzena Garzeł – za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski 

– za, Tomasz Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – 

za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, 



Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXXIX/377/2022). 

Ad 11. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o ustawienie nowych stojaków rowerowych na terenie 

Dzielnicy VII Zwierzyniec zreferował za zgoda wyznaczonego referenta Szczęsny Filipiak. 

W dyskusji głos zabrali: Marcin Kapusta, Paweł Kajfasz. 

Szczęsny Filipiak zgłosił poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

W par. 1 dopisuje się kolejne punkty: 

 na ul. Prusa przy posesji nr 7 (przed Bursą), w miejsce słupków, 

 na ul. Morawskiego – w rejonie przejścia podziemnego na chodniku pomiędzy wjazdem do 

Teatru STU a punktem sprzedaży produktów spożywczych. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie własną 

poprawkę. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Uchwała w sprawie wniosku o ustawienie nowych stojaków rowerowych na terenie 

Dzielnicy VII Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali 

następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł 

– za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona 

Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub 

Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXXIX/378/2022). 

Ad 12. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o poprawę bezpieczeństwa w rejonie przejść dla pieszych 

na ul. Kościuszki zreferował, za zgodą wyznaczonego referenta, Szczęsny Filipiak. 

Zgłosił on również poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

Zmienia się uzasadnienie na: 

W związku z przedłużającym się procesem inwestycyjnym przebudowy ul. Kościuszki, Rada 

Dzielnicy, uwzględniając bezpieczeństwo mieszkańców, uważa, że należy pilnie rozwiązać 

problemy związane z nieskutecznym oświetleniem i oznakowaniem przejść dla pieszych. 

W dyskusji głos zabrali: Maciej Tumidajski, Tomasz Jakubowski, Marcin Kapusta, Jerzy 

Milej, Jakub Markowski. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie własną 

poprawkę. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 19 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Iwona Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, 



Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz 

Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Uchwała w sprawie w sprawie wniosku o poprawę bezpieczeństwa w rejonie przejść dla 

pieszych na ul. Kościuszki została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali 

następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł 

– za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona 

Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub 

Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za) (Uchwała nr XXXIX/379/2022). 

Ad 13. 

Projekt uchwały w sprawie wniosku o ustawienie nowych ławek na terenie Dzielnicy VII 

Zwierzyniec zreferował, za zgodą wyznaczonego referenta, Szczęsny Filipiak. 

Witold Górny zgłosił poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

Do listy w § dopisuje się kolejną lokalizację: 

„- ul. Księcia Józefa boczna – trzy ławki (dwie na wysokości działki nr 119 obr. K-23 oraz 

jedna u podstawy odtworzonej skarpy na wysokości działki nr 147/5 obr. K-23)”. 

Marzena Garzeł zgłosiła poprawkę do projektu uchwały, o treści: 

W paragrafie 1 dopisuje się kolejny punkt – 14. ul. Leśmiana – jedna ławka w pasie 

drogowym przy działce gminnej nr 268/7 obr. K-52. 

Wobec braku dalszych zgłoszeń do dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie 

zgłoszone poprawki. Z względu na sformułowania dotyczące numeracji punktów, w pierwszej 

kolejności została poddana pod głosowanie poprawka radnej Marzeny Garzeł. 

Poprawka została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za). 

Poprawka Witolda Górnego została przyjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali 

następująco: Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł 

– za, Witold Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz 

Jakubowski – za, Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona 

Kubacka – za, Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub 

Markowski – za, Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej 

Tumidajski – za). 

Uchwała w sprawie wniosku o ustawienie nowych ławek na terenie Dzielnicy VII 

Zwierzyniec została podjęta jednomyślnie – 20 głosami za (radni głosowali następująco: 

Grzegorz Bała – za, Marek Boroń – za, Szczęsny Filipiak – za, Marzena Garzeł – za, Witold 

Górny – za, Andrzej Hawranek – za, Krzysztof Jakubowski – za, Tomasz Jakubowski – za, 

Paweł Kajfasz – za, Marcin Kapusta – za, Paweł Kowalski – za, Iwona Kubacka – za, 

Krzysztof Kwarciak – za, Julia Mach – za, Magdalena Mardyła – za, Jakub Markowski – za, 

Jerzy Milej – za, Grzegorz Naprawski – za, Marek Sikora – za, Maciej Tumidajski – za) 

(Uchwała nr XXXIX/380/2022). 

 



Ad 14. 

Szczęsny Filipiak: 

 zwrócił się do zebranych z pytaniem, czy widzą potrzebę opiniowania opracowanych 

wariantów Trasy Balickiej, uwzględniających część uwag zgłoszonych przez Radę 

Dzielnicy w uchwale; wobec braku zgłoszeń, przewodniczący zaproponował zgłaszanie 

ewentualnych uwag do 24 lutego br., na podstawie których Zarząd bądź przygotuje projekt 

uchwały na sesję Rady, bądź wyda opinię na posiedzeniu, 

 poinformował, że Dzielnica otrzymała od Zarządu Dróg Miasta Krakowa, jako dysponenta 

środków, oświadczenie o niewydatkowaniu kwoty 80 000 zł na opracowanie dokumentacji 

projektowej dla zadania pn. „Budowa pochylni dla osób z niepełnosprawnością wraz 

z przebudową schodów łączących ul. Fabijańskich i ul. Sawickiego”, przewodniczący 

poinformował, że Zarząd przygotuje projekt uchwały o przeniesieniu tych środków na inne 

zadania, a jednocześnie będzie lobbował o wprowadzenie tego zadania do budżetu miasta; 

w przypadku niepowodzenia do sprawy można będzie wrócić w przyszły roku, wskazując 

rok 2024 jako początek prac projektowych, 

 poinformował, że w Urzędzie Miasta Krakowa realizowany jest projekt LIFE-IP 

EKOMAŁOPOLSKA „Wdrażanie Regionalnego Planu Działań dla Klimatu i Energii dla 

województwa małopolskiego”, w ramach którego zatrudniono doradców ds. klimatu 

i środowiska działających w strukturze Wydziału Gospodarki Komunalnej i Klimatu. 

Głównym zadaniem doradców jest koordynowanie ewidencji emisji CO2 oraz prowadzenie 

zajęć edukacyjnych dla wszystkich zainteresowanych po to, aby dotrzeć z klimatycznym 

przekazem do jak największej liczby mieszkańców; przewodniczący wyraził opinię, że 

Rada Dzielnicy powinna wyrazić zainteresowanie projektem; materiał zostanie przesłany 

do wszystkich radnych, 

 poinformował, że w sekretariacie jest do wglądu informacja o stanie środków poniesionych 

na utrzymanie Dzielnicy, zwracając się jednocześnie do rannych o zgłaszanie potrzeb 

w zakresie wyposażenia lokalu Dzielnicy, 

 poinformował, że zwrócili się do niego Senator RP Bogdan Klich i Poseł na Sejm RP 

Aleksander Miszalski z prośbą o umożliwienie zaprezentowania podczas sesji Rady 

projektu ustawy  „Krakowska Metropolia”, w związku z czym zostali oni poinformowani o 

terminach najbliższych sesji, 

 zreferował spotkanie członków Zarządu z mieszkańcami, którzy sprzeciwiają się tzw. 

betonowaniu wałów Rudawy; zasugerował, że zgodzono się co do tego, że Rada Dzielnicy 

może poprzeć sprzeciw wobec „przejścia” ścieżki na wał południowy, a ponadto może 

podjąć uchwałę wnioskującą do prezydenta miasta o ponowne przeanalizowanie projektu, 

ze zwróceniem uwagi na brak dogodnego zjazdu z korony wałów na istniejącą kładkę 

(projekt nie przewiduje przebudowy w tym zakresie i wykonania normatywnych zjazdów) 

oraz wskazywany w projekcie brak możliwości poprowadzenie kładki stroną północną 

wału przy odejściu młynówki w rejonie ul. Na Błonie; równocześnie mieszkańcy zwrócili 

się o poparcie starań o utworzenie użytku ekologicznego na rozlewisku w rejonie ul. Nad 

Zalewem; co do nawierzchni utwardzonej, to do dyskusji jest kwestia kładzenia jej na całej 

długości wału (chodzi o wyłączenie fragmentu najczęściej użytkowanego przez pieszych, 

osoby wyprowadzające psy itp.), 

 zwrócił się do radnych o nadsyłanie do 25 lutego uwag do przesłanego projektu 

przebudowy fragmentu drogi publicznej – ul. Pylnej, który zarząd dzielnicy ma zamiar 

zaopiniować na najbliższym posiedzeniu, 



 zwrócił się do zebranych o sygnalizowanie spaw, które ich zdaniem, powinny zostać 

poruszone w ramach Forum Przyszłości Dzielnic, 

 zwrócił się do zebranych o zgłaszanie zauważonych ubytków w nawierzchni ulic po zimie, 

które mogą być naprawione ramach napraw bieżących; poinformował przy okazji 

o zmianie na stanowisku inspektora, który z ramienia ZDMK zajmuje się drogami 

w dzielnicy, 

 poprosił o zgłaszanie spraw na posiedzenie Konwentu Przewodniczących Rad i Zarządów 

Dzielnic Miasta Krakowa w dniu 7 marca 2022 r., 

 poinformował o trwającym publicznym wyłożeniu projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru „Piastowska II”, do którego Rada Dzielnicy 

może zgłosił uwagi, 

 poinformował, że następna sesja Rady Dzielnicy zaplanowana jest na 22 marca br. 

Paweł Kowalski zapytał, dlaczego podczas tegorocznych objazdów placówek oświatowych 

pod kątem remontów nie został wydelegowany przedstawiciel Komisji Edukacji. Wyjaśnień 

udział Szczęsny Filipiak. Witold Górn, który uczestniczył w objazdach, zobowiązał się do 

zreferowania podjętych podczas objazdów ustaleń na najbliższym posiedzeniu Komisji 

Edukacji. 

Witold Górny poinformował, że przedłużająca się procedura opracowywania projektu 

przebudowy ul. Kościuszki, spowodowana jest brakiem opinii wojewódzkiego konserwatora 

zabytków dla przebudowy ul. Zwierzynieckiej, a projekt jest wspólny dla obu ulic. 

Zapowiedział również, że Rada ma otrzymać bieżącą informację na temat tej inwestycji 

w formie pisemnej. 

Jaku Markowski zadał pytanie w kwestii dalszego funkcjonowania linii autobusowej 300, 

a w szczególności możliwości wyznaczenia dodatkowych przystanków. Witold Górny 

poinformował, że Zarząd Transportu Publicznego ma podjęć decyzję w powyższej sprawie 

decyzję po zakończeniu trwającej obecnie obserwacji obłożenia tej linii. 

Grzegorz Bała zapytał, czy są nowe informacje  sprawie fragmentu chodnika przy 

ul. Olszanickiej, który częściowo jest ograniczony przez ogrodzenie posesji prywatnej. 

Odpowiedzi udzielił Witold Górny. 

Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący o godz. 20.46 zamknął sesję. 

 

 

Protokołowała:                                                                          Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

Grażyna Rojek  

                                  Szczęsny Filipiak 
 

 

 

 


